
Advies aan Burgemeester en wethouders 
 
van Dorpsraad Herpen  
m.b.t. voortgang Ontmoeten en Sport in Neerloon Overlangel Keent. 
 
 
Er is in de afgelopen tijd intensief samengewerkt tussen de voorzitter, secretaris en lid van  
de klankbordgroep, zijnde Henk Swinkels, Eric van der Wijst  en Anja Manders en twee  
afgevaardigden van de Dorpsraad Herpen, zijnde Neeltje Arts en voorzitter Will de Hoog. 
 
Na goed overleg en samenwerking met elkaar is het mogelijk geworden dat er een  
eensluidend advies tot stand is gekomen m.b.t. voortgang en voortbestaan van NOK.  
 
Er is door het bestuur van de klankbordgroep en 2 afgevaardigden van de Dorpsraad constructief  
samengewerkt en de uitkomst mocht er dan ook zijn. 
De voorstellen m.b.t. enquete Ontmoeten en Sport zijn in grote meerderheid aangenomen  
via een referendum. We zijn allen tevreden met het opkomstpercentage en ook over de   
duidelijke uitslag. 
De voorgestelde constructie, het ontmoeten en sporten samen te laten komen   
bij TOG bevelen wij   harte aan!! 
 
Wij vragen wel aan de raad om, indien nodig, nog wat extra uit te trekken om een  
beheerstichting op te kunnen richten (zoals bv in Demen). 
Dit om vanaf de allereerste start goed voorbereid te zijn en helder te hebben, voor alle  
betrokkenen, hoe e.e.a. zal gaan functioneren. Wij denken dat helderheid en duidelijkheid  
hierbij veel goed kan doen. En ook veel kan voorkomen. 
We denken hierbij ook bijvoorbeeld aan maatwerk gebruikersovereenkomsten. 
 
Hopende u voldoende te hebben geinformeerd 
 
Met vriendelijke groet 
 
Namens de Dorpsraad Herpen 
Voorzitter Will de Hoog 

 


